

# Masques / Face Masks



Avant de mettre un masque, lavez-vous les mains.

*Before wearing a face mask, wash your hands.*

**RAPPEL:** Le masque ne suffit pas. Respectez les mesures d'hygiène et de distanciation sociale.

**REMINDER:** The face mask is not enough. Follow the hygiene and social distancing measures.



Appliquez le masque – languette métallique vers le haut, côté bleu vers l'extérieur – de façon à recouvrir le nez et la bouche et ajustez-le sur votre visage.

*Apply the face mask – metal strip upwards, blue side outwards – so that it covers your nose and mouth and make sure it fits tightly over your face.*



Évitez de toucher votre masque; si vous le faites, lavez-vous les mains.

*Avoid touching your face mask if you do so, wash your hands.*



Ne réutilisez pas un masque à usage unique. Il peut être porté pendant 8 heures maximum.

*Do not reuse single-use face masks. They can be worn for up to 8 hours.*



Retirez le masque en ne touchant que ses attaches. Jetez-le immédiatement et lavez-vous les mains.

*Remove the face mask by touching only its strings. Dispose of it into a waste bin immediately and wash your hands.*